

CUSTOMER INFORMATION



AIR MAURITIUS TRAVEL TRADE AWARDS (TTA) 2014

Air Mauritius organized its annual Travel Trade Awards (TTA) 2014 function in February 2014 at the Intercontinental Hotel Balacava, Mauritius. The event rewarded the best Mauritian sales agents for their performance. All Staff of the various travel agencies in Mauritius were invited for this occasion, which was attended by some 45 guests. Several awards were given and approximately 16 agents in various categories were rewarded for their performance.

AIR MAURITIUS TRAVEL TRADE AWARDS (TTA) 2014

Air Mauritius a organisé sa soirée annuelle de remise de prix (Travel Trade Awards) le 21 février 2015 à l'hôtel Intercontinental à l'Île Maurice, afin de récompenser la performance des meilleurs agents de vente mauriciens. L'ensemble du personnel des différentes agences de voyage à Maurice avait été invité à cette soirée qui a accueilli quelque 45 personnes. Plusieurs prix ont été remis et pas moins de 16 agents ont été récompensés dans diverses catégories pour leur performance.

AFRASIA BANK MAURITIUS OPEN SET TO THRILL

Air Mauritius is the official airline carrier for the Afrasia Bank Mauritius Open, the first ever tri-sanctioned golf tournament between Sunshine, European and Asian Tours and which will take place at the award-winning Heritage Golf Club from 7-10 May 2015.

Air Mauritius has come on board in support of the tournament, providing a superior international travel solution for golfers and fans from Africa, Europe and Asia, who are looking to travel to Mauritius for the tournament.

With a total prize fund of €1-million, the event has the highest prize purse ever to be paid out for a golf tournament held in Mauritius. It will welcome 138 participants, including 40 professional players taking part in this 72-hole stroke play championship over a four days period.

For this event, Air Mauritius has put together a fantastic array of tailor made packages designed to give visitors the full Mauritian experience.

Bookings on / Réservations sur : www.airmauritius.com

For more information / Pour plus d'informations : www.afrasiabankmauritiusopen.com

L'AFRASIA BANK MAURITIUS OPEN UNIQUE EN SON GENRE

Air Mauritius est le transporteur aérien officiel de l'AfrAsia Bank Mauritius Open, le premier tournoi tri-sanctionné par 3 tours- notamment les Sunshine, European et Asian Tours- et qui se joue au très prisé du Heritage Golf Club du 7 au 10 mai 2015.

Air Mauritius soutient le tournoi en tant que transporteur aérien officiel, en fournissant des solutions de transport de niveau supérieur et international aux golfeurs d'Afrique, d'Europe et d'Asie, qui envisagent un déplacement vers Maurice à cette occasion.

L'événement est doté de prix totalisant le montant le plus important ayant jamais été versé jusqu'ici pour un tournoi de golf tenu à Maurice. La rencontre sur quatre jours verra la participation de 138 participants, dont 40 professionnels pour 72 trous, selon la formule stroke-play.

Pour l'événement, Air Mauritius a mis à disposition des visiteurs une vraie expérience mauricienne avec des forfaits sur mesure, conçus pour offrir aux visiteurs une vraie expérience mauricienne.

